
Kowloon Rugby Club Community Men's Head Coach 

We are seeking a passionate and experienced Community Men’s 
Head Coach to lead and develop our vibrant men’s community team. 

九龍欖球會 社區男子隊主教練招聘啟事 

我們正在尋找一位充滿熱誠及具經驗的社區男子隊主教練，帶領及發展

我們充滿活力的男子社區球隊。 

 

About the Role:​
As Head Coach, you will be responsible for leading the training, development, and on-field 
performance of our community men’s team. This role is ideal for someone who values 
community rugby, player development, and fostering a strong, inclusive team culture. 

職位簡介：​
 作為主教練，您將負責帶領球隊訓練、球員發展，以及比賽表現。本職位特別適合熱愛社區欖

球、重視球員培育，以及推動團隊包容文化的人士。 

 

Key Responsibilities: 

●​ Plan and deliver engaging and effective training sessions twice weekly​
 

●​ Coach the team during weekend matches and club competitions​
 

●​ Support player development across a range of abilities and experience levels​
 

●​ Foster a positive and inclusive team environment​
 

●​ Work collaboratively with other club coaches, managers, and support staff​
 

●​ Promote the values and community spirit of Kowloon Rugby Club​
 

主要職責： 

●​ 每週兩次計劃及執行有趣而有效的訓練課程​
 

●​ 帶領球隊參加週末比賽及會內比賽​
 

●​ 支援不同能力及經驗程度球員的發展​
 

●​ 建立積極、包容的團隊氛圍​
 



●​ 與其他教練、球隊經理及支援人員協同工作​
 

●​ 宣揚九龍欖球會的價值及社區精神​
 

Requirements: 

●​ Prior coaching experience, preferably at senior or adult amateur level​
 

●​ Minimum Level 2 World Rugby Coaching Qualification (or willingness to obtain)​
 

●​ Strong communication, leadership, and organisational skills​
 

●​ Commitment to the growth of rugby at the community level​
 

●​ Availability for evening training sessions and weekend fixtures​
 

職位要求： 

●​ 具備教練經驗（具備成人業餘或高級球隊經驗者更佳）​
 

●​ 擁有最少世界欖球總會第二級教練資格（或有意取得）​
 

●​ 具良好溝通、領導及組織能力​
 

●​ 致力推動社區層面的欖球發展​
 

●​ 能夠出席晚間訓練及週末比賽​
 

Desirable: 

●​ Experience coaching in Hong Kong or a similar rugby environment​
 

●​ A background in player development or talent identification​
 

具備以下條件者優先考慮： 

●​ 曾於香港或類似欖球環境中擔任教練​
 

●​ 有球員發展或人才識別相關背景 

 

What We Offer: 

●​ A supportive club environment with a proud history and ambitious future​
 



●​ Opportunities for professional development and coaching advancement​
 

●​ The chance to make a meaningful impact in the local rugby community 

我們提供： 

●​ 一個有歷史、有抱負的支援性球會環境​
 

●​ 專業發展及教練晉升的機會​
 

●​ 在本地欖球社區發揮實質影響力的機會​
 

How to Apply:​
Please send your CV and a brief coaching statement outlining your experience and vision for 
the role to admin@kowloon-rugby.com by Sunday 15th June 

申請方法：​
 請於6月15日（星期日）前將履歷及簡短教練理念陳述，電郵至 admin@kowloon-rugby.com 

 


